
  
 

 

 

Møtereferat Byåsen menighetsråd 
Dato/tid:  tirsdag 25.09.2018 OBS! kl 18 

Møtested:  Byåsen kirke, møterommet 

Innkalt:  Anne Bakken, Frode Bye, Tom Christensen, Sissel Gjerdseth, Ingrid Eikli Heggset 
(referent), Karen Holen, Steinar Leirvik, John Stene, Carl Reidar Solvang, Solveig Lossius Træthaug, 
sokneprest Steinar Leirvik. 

Julesalget under første sak. De ansatte under første og andre sak. Tilstede fra julesalgskomite: Siri Aas, Eli 
Kvernes, Jorunn Skotvoll, Kirsti Kielland, Aud Kristin Aasen. Ansatte: Håvard singstad, Anna Nicoline Setgnan 
Mentzoni, Ludvig Aasen, Eirik Jensen 

Forfall:  Jens-Christian Hørløck, Elisabeth Lund Winsnes, ansatte: Anita Barlien (kantor), Anne Talsnes Flatmo 
(diakon), Camilla Winsnes (prest), Marte Stenholt (vikar menighetspedagog) julesalgskomiteen: Åsne Hylmo, 
Louise Sødal.  
 

 
Åpning: Elisabeth (forfall)  Mat: Carl Reidar 
 
Godkjenning av referat:  
Menighetsråds referat fra møte 26.8. godkjent pr. mail  
Vedtak:  
Referat fra AU 11.9. tas til etterretning.  
 
Sak 29/18 Besøk av julesalgskomiteen  
Siri Aas innledet med oppsummering fra forrige møte med rådet og konkrete behov som hjelp til 
rolleavklaring, samtenkning og praktiske behov.   
 
Komiteen oppfatter det slik at hele komiteen og rådet stiller på julemesse og samarbeider om det. Rådet har 
tidligere levert 5 år-gevinster, 1 kake og vakter til grøtkoking. Ønske om avklaring på hva hvordan vi kan 
hjelpe hverandre på julesalget. Hva er realistisk og hvordan skal vi få det til rent praktisk?  
Julesalget er årets dugnad for å få inn penger og en «YES»-dag i nærmiljøet.  
 
Pr. i dag er det ingen formelle avtaler mellom komiteen og rådet, som kan gi behov for 
forventningsavklaring.  
 
Tanker rundt vakter / medarbeidere på julesalget:  

• Rådet har mange andre oppgaver de også har ansvar for, og mange rådsmedlemmer hjelper til på 
julesalget uavhengig av om de er rådsmedlemmer eller ikke.  

• Forslag om konfirmantforeldere som hjelpere, hvor kateket kan være den som ivaretar 
konfirmantforeldrne gjennom dagen.  

 
Julesalget er et fellesløft. Planleggingslista på Google doc åpnes for både kateket, menighetsforvalter og 
menighetsrådets representant, slik at rådet og ansatte kan hjelpe til med å fylle inn medarbeidere.  
 
 
Vedtak:  
Menighetsrådet benytter anledning til å takke julesalgskomiteen for et veldig godt arbeid. Det er 
imponerende at flere av medlemmene har holdt oppe arbeide i mange år.  



  
 

 
Menighetsrådet anser seg som overordnet oppdragsgiver for julesalget og komiteen, på lik linje med de 
andre utvalgene. Praktisk ansvar for gjennomføring ligger på julesalgskomiteen, hvor rådet er 
samarbeidspartner og støtteaktør.  
 
Julesalgskomiteen inviteres til menighetsrådsmøte 2 ganger hvert år, september og etter julesalget 
gjennomføres for evaluering. Det nye rådet informeres på konstitusjonsmøte om samarbeidet.  
I starten av valgperioden, oppnevnes en fra rådet til å være julesalgskomiteens kontaktperson.   
 
Roller i forhold til praktisk arbeid:  
Menighetsrådet tar på seg ansvar for oppvarming og servering av graut og sørger selv for organisering av 
det. (Det forutsettes at grøten er innkjøpt og i kirken). 
Loddbøker – menighetsrådet tilbys aktivt loddbøker, ingen kjøpe / selge tvang.  
Gevinster – rådet er behjelpelig med sine kontakter til å skaffe gevinster til hovedlotteri og åregevinster, i 
den grad de kan.  
Frivillig – rådet er behjelpelig med å skaffe frivillige til julesalget.  
Kake – alle rådsmedlemmene oppfordres til å levere en kake eller brett med påsmurt mat, og rådet stiller 
med minst 4 stykker .  
 
Det tas forbehold om at rådet deltar på dette etter evne og mulighet.  
  
Til årets julesalg:  
Anne, Sissel, Karen, Tom, (Solveig) varmer grøt og selger grøt.  
 
 
Sak 30/ 18 Besøk av staben.  Tema: ungdomsarbeid.  
Innledning ved Anna Nicoline Setgnan Mentzoni (menighetspedagog ungdom), Ludvig Aasen (prest) og Eirik 
Jørgensen (kateket).   
 
Anna Nicoline gjorde rede for sitt arbeid med ungdom, og Ludvig gikk gjennom en oversikt over 
ungdomsarbeidet. Se eget notat. Eirik fortalt litt om konfirmantarbeidet og forslag til nytt kontinuerlig KRIK 
tilbud.  
 
Vedtak:  

Rådet merker at det er solid og skikkelig arbeid for ungdom, med stor bredde, og kvalitet. Stor takk til de som gjør 
jobben!  
Rådet innvilger kr. 40 000,-  i 2018 til utvikling av et nytt konsept som skal erstatte musikalen. Dette belastes fondet 

for ungdomsarbeid.  
 
 
Sak 31/18 Skilt – «Byåsen kirke» på inngangsveggen v/ Byåsen korset 
Saken utsettes til oktober møtet.  
 
Sak 32/18 Kirkevalg  2019  
Oppnevning av valgkomite. 
Rådsmedlemmer som kan spørres om å stille til gjenvalg: Frode, Anne, Carl Reidar 
Tom usikker.  
Ikke Solveig, Sissel, (Karen?), John, Jens-Christian, Elisabth  
 
Vedtak:  



  
 

Solveig Lossius spør Christne og Geir-Øyvind Bandlien, John spør Lasse Lossius, Ingrid får bekreftet Marit H. 
Bartseth og Sigmund før neste møte.  
 
Sak 33/18 Brev fra Sverresborg 
Sakspapir: Brev ang utvidet samarbeid med Sverresborg.  
 
 
Vedtak:  
Byåsen menighet er takknemlig for henvendelsen og dagens gode samarbeid, og ønsker å fortsette det 
nåværende tette samarbeid med Sverresborg menighet som tidligere.  
 
Sak 34/18 Innspill til budsjettarbeidet for 2019 
Rådet gikk igjennom punkter fra rådets 4-års handlingsplan:  

• Inkludering (overskrift på planen) – MR sak 6/18 

              Forslag som ble notert i saken:  

- Måling av hvordan ting fungerer hos oss (questback) 

- «Bli kjent med naboen aksjon» 

- Menighetsweekend 

- Forsiden på hjemmesiden ønsker ikke velkommen. Spør Ingvild Bjellanes om hjelp.  

• Fra handlingsplan:  

o Gode kurs av fagfolk for frivillige (utrustende til tjeneste / inspirerende ala Montgomery) 

o Utvikling av frivillighet 

o Flyktninger? 

o Utveksling ungdommer Byåsen -  Ramallah 

Tilbakemelding:  
� Ønsker ikke Questback.  
� Støtte menighetsweekend til selvkost. Trenger ikke finasiering.  
� Følg opp hjemmesiden.  
� Kurs for frivillige støttes som før.  
� Flyktninger – er det et mer aktuelt tema nå etter drapene? Samarbeid med Sverresborg Munkvoll – 

Taulow bakken. Støttes diakonalt, men andre større tiltak bør være på et mer overordnet kommunalt 
plan, men større  og bedre kvalifiserte ressurser.  

� Invitere ungdom fra Ramallah hit. Subsidering av turen ønskes prioritert i budsjettet i 2019 med 50’.  
 
Vedtak:  

Byåsen menighetsråd ønsker at menighetsforvalter prioriterer følgende økonomiske poster i forslag til 

budsjett for 2019:  

• Etablering av en ny konfirmanthappening som erstatter musikal.   

• Musikk i gudstjenesten – dagens nivå opprettholdes.  

• Bildemateriell –Fotograf-tjenester til bruk i markedsføring / menighetsblad. 

• Pianostemming – budsjetteres utefra reelle tall og evt. ny rammeavtale.    

• Ekstendere til prosjektor i kirkerommet. Tilbudet Håvard får sendes til Frode for gjennomsyn.  

• Ny, bærbar prosjektor  

• Oppretthold prosjekt med utveksling ungdom i Ramallah.  

• Byåsen korset til dåpsbarn – legges i budsjettet for 2019 som driftskostnad.  

 

 
Sak 35/18 Fastgivertjeneste 
Sakspapir: brosjyre laget Steinar Leirvik ble delt ut på møtet.  
 
Rådet sluttet seg til den. Ingen vedtak.  



  
 

 
 
  
 
Orienteringssaker:  
• Fra de ansatte –  Fin stemning på huset.  

• Kfit v/ John.  Våre representanter var ikke tilstede på siste møte som handlet bla. om strategisk plan. 
Lasse Lossius er fast ansatt som soneleder i Byåsen og Heimdal prosti.  

• Bydelsdagen – Anna Nicoline har oversikt.  

• Shelter – finansiering – Det er ikke kommet med som i forslaget i budsjettet for 2019. John følger opp i 
bystyret.  

 


